



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

Leçon 7 – Nous venons de déménager à Nice

Nice, le 3 septembre 20..

Cher Mathieu

Comment ça va ? Comment se passe ta rentrée scolaire ? J'espère que tout va bien. Je t'écris après longtemps parce que nous venons de déménager de Paris à Nice. Nice est située au bord de la mer Méditerranée. C'est la capitale de la région Provence-Alpes-Côte d'Azur. C'est une des villes les plus connues en France. Notre quartier est très agréable. Les gens sont chaleureux. Il fait beau. Je viens de visiter la Promenade des Anglais et la marche aux fleurs. Je viens de voir Le Negresco, l'hôtel cinq étoiles. C'est génial. Demain je vais visiter les autres lieux comme le parc Phoenix et le musée Matisse. Je vais goûter le socca et la salade niçoise. Tu connais le carnaval de Nice ? Je trouve que c'est un des meilleurs carnivals au monde. Je suis impatiente de participer à ce carnaval. Je t'invite chez moi pendant la fête. Tu auras l'occasion de découvrir la ville.

Réponds-moi vite.

Amitiés,

Lucie

Nice, September 3, 20..

Dear Matthew

How are you? How is your start to school going? I hope everything is okay. I am writing to you after a long time because we have just moved from Paris to Nice. Nice is located by the Mediterranean Sea. It is the capital of the Provence-Alpes-Côte d'Azur region. It is one of the most famous cities in France. Our neighborhood is very nice. People are welcoming. The weather is nice. I just visited the

Promenade des Anglais and the flower market. I just saw Le Negresco, the five-star hotel. It's awesome. Tomorrow I will visit the other places like Phoenix Park and the Matisse Museum. I'm going to taste the socca and the niçoise salad. Do you know the carnival of Nice? I think it's one of the best carnivals in the world. I can't wait to participate in this carnival. I invite you to my house during the party. You will have the opportunity to discover the city.

Answer me quickly.

Friendships,
Lucy